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Ε ω ΣΤΑΣ ΣΗΜΙΤΗΣ Σ Υ Ν Ε Ν Τ Ε Υ Ξ Η

Σ Υ Ν Ε Ν Τ Ε Υ Ξ Η  πτος τους 
εκπροσώπους των τοπικών 
εφημερίδων και ραδιοφωνι
κών σταθμών, παραχώρη
σε μετά την ομιλία του 
ο Κώστας Σημίτης. Στη 
συνέντευξή του ο κ. Σ η 
μίτης ανεφέρθη σε πολλά 
σοβαρά και επίκαιρα θέμα
τα και την παραθέτουμε 
ως έχε ι:

Ε Ρ .: Λέγεται ότι είστε 
ο εκφραστής της τάσης 
για προσέγγιση και επα- 
ναδραστηριοποΐηση διαγραμ 
μένων ή δυσαρεστημένων 
υπουργών και στελεχών 
του Π Α Σ Ο Κ . Και ακόμα 
άτι εισηγείστε και προς 
το Εκτελεστικό Γ  ραφείο 
του Π Α Σ Ο Κ  και προς 
τον Πρόεδρο του Κινήμα
τος Ανδρέα Παπανδρέου 
να κινηθούν προς αυτή 
την κατεύθυνση. Τι έχετε  
να πείτε πάνω σ'αυτά; 
α Π.: Δεν ευπάρχει τέτοια 
τάση στο Π Α Σ Ο Κ  και δεν 
ηγούμαι καμμίας τέτοιας 
τάσης και ούτε έχω κάνει 
καμμιά τέτοια σχετική ει
σήγηση. Απλά μονάχα, 
οατν ρωτήθηκα και δημό
σια έχω εκφράσει τη γνώ 
μη ότι οι περιστάσεις α
παιτούν την όσο το δυνα
τόν μεγαλύτερη συσπέιρω- 
ση κδσμου στα πλαίσια 
του Π Α Σ Ο Κ . Αυτό σημαί
νει και όσα στελέχη ήταν 
άλλοτε στο Π Α Σ Ο Κ  και 
απεχώρησαν, είναι σκόπι
μο να επανέλθουν, να ε- 
πανενταχθούν στις διαδι
κασίες του Κινήματος.
Ε Ρ .: Εάν πάρουμε σαν δε
δομένο άτι πρώην Υπουρ
γοί έχουν δηλώσει την 
αντίθεσή τους για επανα- 
δραστηριοποίησή τους στο 
χώρο του Π Α Σ Ο Κ , τι πε
ριμένετε απ' αυτή την κί
νησή σας.
ΑΠ.: Ποιοι πρώην υπουρ
γοί δεν το καταλαβαίνω 
αυτά.
Δημ.: Για παράδειγμα να 
αναφέρω τον κ. Τρίτση, 
τον κ. Μαγκάκη.
ΑΠ.: Οποιος δεν θέλει 
να έρθει, ας μην έρθει. 
Αεν είναι υποχρεωτικά 
να έρθει κανείς. Εγω από 
μεριάς του Π Α Σ Ο Κ  λέω 
είναι σκόπιμο να καλέ- 
σουν όλους σε διάλογο. 
Αν βεβαίως μερικοί δεν 
θέλουν να έρθουν ας μην 
έρθουν.
Ε Ρ .: Εαν στις 19 Ιουνίου 
το Π Α Σ Ο Κ  κερδίσει μεν 
τις εκλογές και δεν έ χ ε ι  
αυτοδυναμία,, τι θα κάνει, 
με δεδομένο άτι ο Συνα
σπισμός δεν δέχεται τη 
συνεργασία και η Ν .Δ . 
δεν δέχεται τη συνεργα
σία ούτε με τον Συνασπι
σμό ούτε με το Π Α Σ Ο Κ . 
ΑΠ .: Σ ε  τέτοιου είδους 
υποθετικές ερωτήσεις δεν 
μπορώ να απαντήσω. Εγω 
μπορώ να σας πώ μόνο 
το εξής: άτι τι Π Α Σ Ο Κ  
εάν δεν έ χ ε ι  αυτοδυναμία 
κοινοβουλευτική πλειοψη- 
φία στις -19 Ιούνη, τότε 
είναι υποχρεωμένο, έ χ ε ι 
υποχρέωση να προσπαθή
σει να βρει διέξοδο. Και 
αυτά σημαίνει συνεργασία 
με τα υπόλοιπα κδμματα 
του προοδευτικού χώρου 
που αυτή τη στιγμή είναι 
ο Συνασπισμός . και δεν

Τα επόμενα βήματα

ξέρω ποιό άλλο κόμμα ί
σως θα υπάρχει τότε στη 
Βουλή. Πιστεύω και τα ■ 
κόμματα αυτ' αέχουν υπο
χρέωση συνεργασάς με 
το Π Α Σ Ο Κ  γιατί θα είναι 
εξαιρετικά δυσάρεστο ε 
αν αποδειχτεί ότι στον 
προοδευτικό χώρο δεν υ
πάρχει δυνατότητα μιάς 
κοινής αντιμετώπισης των 
προβλημάτων. Τα άλλα που 
ρωτάτε, δεν τα ξέρω, δεν 
μπορώ να σας απαντήσω. 
Λ εν  θα κάνουμε διαπραγμά 
τευση εδώ, διαπραγάτευση 
οηλαδή που θα γίνει στις 
19 Ιουνίου. Εσείς θέλετε 
να προκαταλάβετε τη δια
πραγμάτευση που θα γίνει 
στις 19 Ιουνίου.
Ε Ρ .: Γ  ια το σταθεροποιη
τικά πρόγραμμα.
ΑΠ .: Η Κυβέρηνηση αυτή 
υποστήριξε το σταθεροποι
ητικό πρόγραμμα και μπο
ρεί να υπήρξαν διαφωνί
ες σε κυβερνητικά στελέ
χη, αλλά δεν υπήρξε δια
φωνία στην εφαρμογή αυτ- 
τού του προγράμματος. Το. 
πρόγραμμα αυτό εφαρμό

στηκε μέχρι το τέλος του 
1987 οπότε και έλιεξε και 
οδήγησε σε αποτελέσματα 
τα οποία σε γενικές γραμ 
μές μπορούν να χαρακτη
ριστούν πολύ ικανοποιητι
κά, γιατί διόρθωσε δραστι 
κά το επιχειρηματικό κλί
μα και βελτίωσε τα οικο
νομικά μεγέθη. Τώρα ε 
σείς προφανώς αναφέρεστε 
για τα μετά το 87 γεγονό
τα. Τότε δεν υπήρχε στα
θεροποιητικό πρόγραμμα. 
Τότε υπήρχε η άποψη, 
η μία την οποία είχα  εγώ 
στο Υπουργείο Εθνικής 
Οικονομίας, ότι θα πρέ
πει να γίνει μια εντατική 
προσπάθεια ακόμα για ορι
σμένο χρονικό διάστημα, 
ώστε να κατοχυρωθεί, να 
γίνει πιό σταθερή η εξέ 
λιξη και μιά άλλη άποψη 
όπως την ακολούθησε, η 
Κυβέρνηση ότι, ναι με 
στο πλαίσιο της προηγού
μενης πολιτικής, γιατί και 
η κυβέρνηση και μετά το 
87 κινήθηκε στο πλαίσιο 
της προηγούμενης πολιτι
κής, αλλά δεν είναι ανά

γκη να είναι τόσο περι
οριστική τόσο αυστηρή 
η οικονομική πολιτική. Αυ 
τή ήταν η διαφορά. Και 
ρωτάτε ποιδς δικαιώθηκε. 
Το επιχειρηματικό κλίμα 
ήταν καλό και έμεινε κά- 
λδ. Από την άλλη μεριά 
τα ελλείματα έχουν ανέ
βει πολύ. Τα ελλέιματα 
αποτελούν ένα πρόβλημα.
I ο πρόβλημα είναι γνωστό 
και στην κυβέρνηση. Και 
είναι ένα πρόβλημα που 
θα πρέπει να αντιμετωπι
στεί από οποιαδήποτε κυ
βέρνηση, μετά τις εκλογές 
θα μου επιτρέψετε να πω 
δεν έινατ σωστό να θέλε
τε να περιγράψει κανείς 
σε απλές αντιθέσεις, σε 
μάυρο-άσπρο την μετέπειτα 
εξέλιξη. Γ  ιατί πράγματι 
πολλά στοιχεία της εξέ 
λιξης συνέχισαν να είναι 
θετικά. Το επιχειρηματικό 
κλίμα, το ποσοστό της α
νεργίας, υπήρξε σημαντι
κή αύξηση των επενδύσε
ων, υπήρξε βελτίωση του 
ισοζυγίου πληρωμών, υπήρ 
αυτά ήταν θετικά. Από την 
άλλη πλευρά, το αρνητικά 
είναι τα ελλείματα. Λο ι
πόν, εξαρτάται σε τι θέ
λεις να δίνεις σημασία 
και μπορούν να υπάρχουν 
διαφορετικές εκτιμήσεις. 
Δ Η Μ .: Και ποιά είναι τα 
περισσότερα τα θετική ή 
τα αρνητικά;
ΑΠ .: Δ εν  είναι τα περισ
σότερα. Είναι πιά θεώρηση 
έχ ε ις  εσύ της δικονομί
ας. Σας λέω, υπάρχουν 
Οιαφορετικές απόψεις. Εγώ 
πιστέυω καλύτερα να σφί
ξεις για να κρατήσεις έ 
να επίπεδο και άλλοι λέ
νε άτι δεν χρειάζεται να 
γίνει αυτό, εφόσον διατη
ρείται μιά πορεία μακρο
πρόθεσμα προς την κατεύ
θυνση του περιορισμού 
των ισορροπιών. Μπορείς 
να κάνεις και βαθμιαίες 
άμεσες υποχωρήσεις. Ε ί 
ναι δύσκολο να πει κανέ
νας αν διακιώθηκε ή όχι. 
Ε Ρ . :  Είπατε κ. Υπουργέ 
και στην ομιλία σας γαι 
την κάθαρση του Π Α Σ Ο Κ ,

για την κάθαρση σε σ χ έ 
ση με το σκάνδαλο Κοσ- 
κωτά. Ηθελα ωστόσο να 
ρωτήσω εάν με την παρου 
σία του κ. Κουτσάγιωργα 
στη συγκέντρωση του Πε- 
ριστερίου, καθιστά κάπως 
αφερέγγυες τέτοιες δηλώ
σεις.
ΑΠ .: Μου .απευθύνετε ένα 
ερώτημα στο οποίο δεν 
είμαι αρμόδιος να απαντή
σω. Γ  ια το θέμα τομ κ. 
Κουτσδγιωργα είναι αρμό
διο να απαντήσει το Ε .Γ .  
και η ηγεσία του Κινήμα
τος.

Οπως είχα  πει παλιότερα 
Οτι στην Κυβέρνηση δεν 
πρέπει να συμμετέχουν 
τα πρόσωπα εκείνα τα ο
ποία έχου ν  κάποια ανά
μιξη στην υπόθεση, ώστε 
να μην εκτίθεται η κυβέρ
νηση σε κριτικές και να 
μην είναι υποχρεωμένη 
να διακιολογεί τη στάση 
της, έτσι πιστεύω άτι .αυτά 
ισχύει και γενικότερα. 
Αν υπάρχουν στοιχεία 
τέτοια τα οποία δημιουρ
γούν την εντύπωση, τη 
βάσιμη πιθανότητα ότι υ
πάρχει ανάμιξη ενός προ
σώπου, θα πρέπει το πρό
σωπο το ίδιο να έ χ ε ι  την 
ευαισθησία, ώστε να απο
χωρήσει έγκαιρα γαι να 
μην εμπλέξει το κίνημα 
σε προσπάθειες δικαιολό- 
γησης της συμπεριφοράς 
του προσώπου αυτού, σε 
προσπάθεια να εξηγεί. Τα 
θέματα είναι σωστό σε 
τέτοιες περιπτώσεις να 
λύνονται άμεσα, αποτελε
σματικά από τους ίδιους 
τους ελεγχόμενους.
Ε Ρ .: Γ  ια την πιθανότητα 
δημιουργίας ενός νέου 
κόμματος με Τρίτση-Μαγκά 
κη.
ΑΠ .: Απ'όσα διάβασα στις 
εφημε, 'δες, τέτοιο κόμμα 
δεν πρόκειται να δημιουρ- 
γηθεί. Και πιστεύω δττ 
οεν υπάρχει και πολιτικός 
χώρος για ένα έτοιο κόμ
μα. Από τη στιγμή που 
το Π Α Σ Ο Κ  έ χ ε ι  μιά τέ-
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Την Κυριακή 23 του 
μηυδς, στην οδδ Πέντε 
Πηγαδιώυ Αρτας, το ΜΝ 
2462 δίκυκλο μοτοποδήλα
το που οδηγούσε ο Παπα- 
γιόυυης Χρήστος, ετών 
20, συγκρούστηκε με το 
ΙΗ-1365 φορτηγό IX  που
η Λ η ν π Λ  η<= η Κ π υ τ π ν ρ η ιπ -

γιος Νικόλαος ετών 40, 
κάτοικος Κερασώυας
Πρέβεζας με αποτδλεομα 
υα τραυματισθουυ ελαφριδ 
ο οδηγδς του μοτοποδηλά
του και ο συνεπιβάτης 
αυτού Μαγκλάρας Αθανά
σιος ετών 20, κάτοικοςΚ. Σημίτης:Χρειάζεται ευαισθησία

Συν. απο τη σελ. 7.
τοια καθοριστική παρουσία 
στου προοδευτικό χώρο 
μαζί με του Συνασπισμό 
και διάφορ.,ς ομάδες της 
αριστερός και δευ υπάρ
χ ε ι το κοινωνικό υπόβα
θρο, το πολιτικό υπόβα
θρο για ένα βιώσιμο τέ
τοιο κόμμα.
Ε Ρ .: Κατηγορείοτε ότι έ 
χετε κάνει υπαναχωρή
σεις σε ορισμένα θέματα.
Για παράδειγμα στο θέμα 
των βάσεων, του ΝΑΤΟ . 
ΑΠ .: Οι βάσεις αυτή τη 
στιγμή είναι υπό διαπραγ
μάτευση. Οσου αφορά το 
θέμα του ΝΑΤΟ , της ΕΟ Κ  
κίλ. Ηθελα υα σας πω 
πως, όπως αυέφερα και 
την ομιλία μου, οι συνθή
κες οι εξωτερικές της χώ 
ρας έχουν αλλάζει τα τε
λευταία 20 χρόνια. Οι κα
τευθύνσεις οι οποίες εκ
φράστηκαν από το Π Α Σ Ο Κ  
το 1974 όπως και τα άλ
λα κόμματα, εκφράστηκαν 
με τις εμπειρίες τις οποί
ες είχαν τα κόμματα ατά 
από την προηγούμενη 10ε- 
τία και 15ετία. Αυτή τη 
στιγμή η διασύνδεση της 
χώρας με την διεθνή κοι
νωνία και οικονομία είναι 
πιό έντονη και γι' αυτό 
χρειάζεται οπωσδήποτε 
η αναθεώρηση ορισμένων

θέσεων. Αλλως τε και οι 
οιεθυείς οργανισμοί, όπως 
για παράδειγμα η ΕΟ Κ , 
το Ν Α ΤΟ , το Διεθνές Νο
μισματικό Ταμείο, η Ο Υ Ν Ε  
Σ Κ Ο , ο Ο Η Ε, δευ είναι 
πιά οι ίδιοι, ή έχουν την 
ίδια αποτελεσματικότητα 
που είχαν 10, 15 ή 20
χρόνια πριν. Θέλουν λοι
πόν οι θέσεις επανεξέτα
ση. Και όπως ξέρετε, γαι 
παράδειγμα με την ΕΟ Κ  
μετά την ένταξη και την 
πάροδο κάποιου χρόνου 
από την ένταξη, θα ήταν 
πραγματικά άσκοπο το ΓΙΑ 
Σ Ο Κ  υα επιδιώξει υα στα 
ματήσει αυτή τη διαδικα
σία. Εκείνο που- έπρεπε 
να κάνει και έκανε, υα 
ξαυαδιαπραγματευτεί τους 
ορούς ένταξης.
ΕΡ»: Γ  ιά πολλούς είστε 
αλώβητος από τα σκάνδα
λα που γράφονται και θε
ωρείστε η εφεδρεία του 
Π Α Σ Ο Κ  του αύριο kol ει
δικά μετά τις εκλογές του 
Ιουνίου, εάν το Π Α Σ Ο Κ  
δευ κάνει αυτοδύναμη Κυ
βέρνηση. Αυτό αυταποκρί- 
υεται στην πραγματικότητα 
και εάν ό χ ι πως το σ χο 
λιάζετε.
ΑΠ .: Μου φαίυετε ότι δευ 
θα απαντήσω στην ερώτη
σή σας. Δευ σας απαντάω 
γιατί είναι κάτι προσωπικό

ραδιόφωνό αγαπημού
Κυρίες και κύριοι καλή σας μέρα. 

Εκπέμπουμε και πάλι απο του πειρατι
κό σταθμό μας. Είναι η εκπομπή Ρα
διόφωνο αγάπη μου. Στο 27514 περι
μένουμε τα δικά σας μυνήματα στα 
αγαπημένα σας πρόσωπα. Ας ακούσου
με λίγη μουσική απο την ταινία 
"Ο  άνθρωπος της βροχής" που παίζε
ται αυτή τη στιγμή στην Αθήνα με τον 
Ντάστιν Χόφμαν. Μιλάμε και για πρώ
τη ταινία. Και τα λέμε σε λίγο.

Κάποια νέα στην εκπομπή μας απο 
Αθήνα μεριά για υα δείτε δηλαδή τι 
εκπομπή φτιάχνουμε και πόσο σας 
προσέχουμε. Ο εκφωνητής του στα
θμού βρέθηκε στην Αθήνα απο την 
περασμένη Παρασκευή και διαβάστε 
τι ακούσαμε.

"Διαγωγή κοσμία" λέγεται η εκπομπή 
των Λάλα - Ταγματάρχη, Σάββατο 
10-12 πρωί στον S K Y  100,4. Εκεί 
να ακούσετε κακίες. Το περασμένο 
Σάββατο είχα νε το νέο δίσκο του 
Χάρυ Κλύν "Ραντεβού στην Εισαγγε
λία". Ε . Χάρυ Κλύν ήταν αυτός. Είπε 
τα σχετικά με πάμπερς Μένιο - Σ ι 
δερένιο τολμηρά βέβαια. Που να ακού
σετε τέτοια στην Αρτα. Εδώ τρέμουν 
με το παραμικρό. Κατά τα άλλα ελεύ
θερη Ραδιοφωνία.

Εμείς παιχνίδια δεν έχουμε αλλά 
στην Αθήνα έχουν. Ακούμε το "Ράδιο 
Αθήνα" της Αυριανής και επειδή κά
ποια' τα βρίσκει σκούρα λέει στον 
παρουσιαστή.

- Βοηθήστε με λίγο καλέ και εγώ 
I ΙΑ Σ Ο Κ  ψηφίζω.

Σ ε  άλλου σταθμό 7 η ώρα το πρωί 
ακούγεται ενημερωτική εκπομπή και 
ο παρουσιαστής αναφέρει τηλέφωνο 
με διαγωνισμό και δώρα 2 αρνιά χω-

ριάτικα, (Σ .Σ .  Μα τον θ εό  παιδιά 
έτσι είπε - λές και μπορούσαν τα 
αρνιά να είναι απο την πόλη) τσου- 
ρέκια αυγά κ.λ.π. Ετσι είναι. Προπα- 
ντώς τα ήθη και τα έθιμα. K ol στα 
δώρα. Αλλά 7 η ώρα το πρωί;

"Τ ι έχ ετ ε  να πείτε για τις πολυ
τελείς πουτάυες που ποζάρουν οτο 
P L A Y - B O Y "  ρωτάει παρουσιαστής 
του Διευθυντή του P L A Y - B O Y . Δευ 
ακούσαμε απάντηση. Μείναμε άγαλμα 
με την ερώτηση. Μουσική το "άγαλμα" 
με του Γιάνυη Πουλόπουλο.

Και μιας και επιστρέψαμε στα καθ- 
ημάς υα σημειώσουμε πως ο A R T  FM  
φαίνεται πως δικαιώνει το σημείωμα 
της προηγούμενης εβδομάδας, που λέ
γαμε για εξασφαλισμένη επιτυχία κλπ. 
Ευ  αναμονή και της επίσημης λειτουρ
γίας που απο δ η  μάθαμε είναι στις 
13 Μαίου.

Καπελωθήκαμε την προηγούμενη 
Πέμπτη απο τον γείτονα Ισιρη για 
κάποιες εκπομπές του Ράδιο - Αμβρα- 
κία που ακούυε τα "άνθη του κακού" 
και ό χ ι εμείς. Φίλε Ισιρη μάθε πώς· 
εμείς δεν είπαμε για αυτές τις εκπο
μπές γιατί απλούστατα δεν τις ακού
με. Εντάξει. Οπότε το καπέλωμα δεν 
τελέσθηκε.

Φτάσαμε και στο τέλος της σημερι
νής εκπομπής. Φίλες και φίλοι σας 
ευχαριστούμε και σας ευχόμαστε 
Καλό Πάσχα.

β Χ γ . Κ Α Τ Σ Α Ν Δ Ρ Η Σ .

Ο Πρόεδρος και το Διοικητικό Συμ
βούλιο της Ένωσης Γεωργικών Συν
εταιρισμών Ά ρτας -Φιλιππιάδας σας

ΐ  V ■ ·■


